
Protokół Nr I/15 
z I posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii Rady Gminy Wydminy z dnia 

15 stycznia 2015 roku 

 

Posiedzenie komisji trwało od godz. 10
04

 do11
26

 w GOK, w sali „Tęczowa Kraina”. 

Obrady I Komisji Rady Gminy Wydminy prowadził Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Łukaszczuk. 

Członkowie obecni na sali posiedzenia: 

1. Tadeusz Łukaszczuk  

2. Wiesław Dereziński 

3. Grzegorz Beczek 

4. Leszek Pałdyna 

5. Adam Szpak 

6. Jarosław Skowron (na posiedzenie przybył o godz. 10
11

) 

-lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Maria Dolecka – Zastępca Wójta Gminy Wydminy 

2. Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady Gminy Wydmin 

3. Krystyna Truchan – Skarbnik Gminy 

4. Alina Romanowicz – Sekretarz Gminy 

5. Bolesław Idek – Inspektor Urzędu Gminy  

6. Radosław Król – Wójt Gminy Wydminy (na posiedzeniu pojawił się o godz. 10
31

) 

 

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Łukaszczuk po otwarciu I posiedzenia Komisji powitał 

wszystkich członków, oraz gości uczestniczących w posiedzeniu. 

Następnie Przewodniczący przeczytał porządek obrad (zawiadomienie o komisji, wraz 

z porządkiem, stanowi załącznik nr 2 do protokołu) i zaproponował, aby zacząć od projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2015 r. 

Udzielił w tej sprawie głosu Skarbnikowi Gminy Krystynie Truchan.  

 

1. Opiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2015r. 

Zagadnienia, które zostały poruszone: 

a. Zmiany, po stronie dochodów (załącz. Nr 1 do Uchwały), wynikające z niewykorzystanych 

środków z 2014 roku oraz podpisanych aneksów na 2015 roku do umów z roku 2014. 

- Modernizacja oddziałów przedszkolnych w kwocie 301 tys. 

- Projekt „50+” w kwocie 104 tys. 

- Projekt „Czas na młodych” w kwocie 47 tys. 

- Promocja jednostek samorządu terytorialnego (zakup Witaczy i gabloty – dotacje celowe 

w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich) 

b. Zmiany, po stronie wydatków (załącz. Nr 2 do Uchwały): 

      - Gospodarka mieszkaniowa (zakup lokalu socjalnego wraz z przynależnym gruntem 

położonego w Wydminach przy ulicy Ełckiej) 

      - Administracja publiczna – zmiana wynika z wydanego Rozporządzenia Rady Ministrów, 

która obowiązuje od 1 stycznia 2015 roku. Polega na przesunięciu paragrafów i połączeniu 

wszystkich wydatków na usługi telekomunikacyjne (wcześniej było wszystko oddzielnie 

zakupywane: usługa dostępu do sieci, usługi telekomunikacyjne, usługi telefonów 

komórkowych itp.). 



      - Zabezpieczenie kwoty 1tys. na odsetki od kary nałożonej przez Wojewodę Warmińsko-

Mazurskiego, wynikającej z nieterminowo wydanej decyzji o zagospodarowaniu 

przestrzennym (decyzja dot. Inwestycji polegającej na budowie wodociągu i kanalizacji 

Wydminy – Sucholaski). 

Przy temacie kary wypowiadał się Bolesław Idek - inspektor UG Wydminy. Nastąpiła 

dyskusja między członkami komisji Adamem Szpakiem, Wiesławem Derezińskim, oraz brała 

udział w dyskusji także Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy Grażyna Plato. Pani 

Skarbnik Gminy nadmieniła, że Decyzja o karze pieniężnej została odwołana do czasu 

wyjaśnienia, ale zostają naliczane odsetki. 

      - Wydatki na zadanie inwestycyjne: Plan zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego Wydminy – Ranty, z przeznaczeniem na tereny przemysłowe. 

Opiniowanie komisji: 

ZA: 5 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

 

2.  Opiniowanie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Zelkach oraz 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Talkach.  

Przewodniczący Komisji Tadeusz Łukaszczuk poprosił o wprowadzenie w temat Zastępcę 

Wójta Marię Dolecką. 

Zagadnienia: 

a.   Jest to uchwała intencyjna. 

b.   Uchwała oznacza reorganizację szkół i proponowane działania to, aby dzieci z klas 4- 

6 naukę kontynuowały w ZSO Wydminy, uczniowie 0 – 3 będą nadal uczęszczać do SP 

Talki i SP Zelki – zostaną stworzone szkoły filialne.  

c. Stworzenie oddziałów przedszkolnych. 

d. Prowadzone są konsultacje z radą pedagogiczną szkół oraz rodzicami uczniów 

wymienionych szkół. 

Członek Adam Szpak nie zgadza się na tak brzmiącą uchwałę, prosi o dopisanie „Uchwała 

intencyjna”, Wójt Gminy Radosław Król podkreśla, że tak brzmiąca uchwała, która została 

podana pod obrady komisji, jest zgodna z prawem i z wzorem kuratoryjnym.  

 

3. Opiniowanie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego po zachodniej stronie drogi powiatowej 

Nr 1706N Wydminy – Ranty, w obrębie geodezyjnym Wydminy, gmina Wydminy 

z przeznaczeniem na tereny przemysłowe. 

Głos zajął Wójt Gminy Radosław Król: 

a. Omówienie mapki stanowiącej Załącz. Nr 1 do Uchwały. Tereny, które mają być 

objęte strefą przemysłową należą do: Gminy Wydminy w ilości prawie 6 ha., Agencji 

Nieruchomości Rolnych w ilości 5, 93 ha, Lasów Państwowych 4, 33 ha oraz 

prywatnego właściciela.  

Opiniowanie: 

ZA: 5 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

 

4. Następnie Wójt Gminy Radosław Król przedstawił przed komisją projekt Uchwały 

w sprawie wyboru przedstawiciela do Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka 

Odpadami na kadencję 2014-2018. Zaproponował przedstawiciela w osobie Ewy Kulpińskiej 

– Mejor, która była już członkiem MZM-GO i sprawdziła się w tej roli. Jednocześnie 



podkreślił, że chciałby tą uchwałę wprowadzić do porządku obrad IV Sesji Rady Gminy 

Wydminy  w dniu 20 stycznia 2015 roku.  

 

5. Opiniowanie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej placu w Wydminach. 

Wójt Gminy Wydminy prosząc o podjęcie uchwały przedstawił swoje stanowisko, które ma 

na celu doprowadzić do tego, aby miejscowość Wydminy uzyskała prawa miejskie. 

Opiniowanie: 

ZA: 6 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

 

Ad. 2 

Sprawy różne. 

Po zaopiniowaniu uchwał, które leżą w kompetencji komisji Przewodniczący Komisji zapytał 

członków komisji czy mają jeszcze jakieś inne sprawy do omówienia. 

Członek komisji Adam Szpak: Zgłoszenie braku oświetlenia. 

Członek Komisji Wiesław Dereziński: Czy w Wydminach powstanie gabinet 

stomatologiczny? Odpowiedź udzielona przez Wójta Gminy: Tak, będą gabinety 

stomatologiczne. 

Przewodniczący Komisji poprosił członków o wypracowanie między sobą współpracy, aby 

praca Komisji była jak najbardziej efektywna i sprawna. Następnie podziękował zebranym 

członkom i gościom za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii 

 

Tadeusz Łukaszczuk 

 

 

Protokołowała:  

Referent Emilia Chojnowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


